
Skatteudvalget

Til: Skatteministeren

Dato: 18. maj 2020

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SAU alm. del

Spørgsmål 415

I forlængelse af svaret på SAU alm. del – spørgsmål 242 bedes ministeren oplyse, om

undersøgelsen af engangsemballage vil indeholde en vurdering af muligheden for samt

virkningen af at differentiere afgiften på henholdsvis ”virgin plastik” og genanvendt plastik.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Marie Bjerre (V).

Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på Marie.Bjerre@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Bjørn Brandenborg

formand

1/1

Skatteudvalget 2019-20
SAU Alm.del -  Spørgsmål 415

Offentligt


